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Z A P I S N IK 

 

10. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 26. travnja 2018. godine u 

Vijećnici  broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  17:05 sati.    

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Ivana Bagarić, Jozo Bogdanović, Zdravko 

Ćorić, Dubravko Kučinac, Marijan Mandić, Vitomir Matoković, Stanislav Milošević, Zoran 

Pavošević, Zoran Pepić, Jozo Piškorjanac, Marko Tomoković, Tihomir Tomić, Ljiljana Šimić, 

Miroslav Šmit,  Igor Uranjek i Željko Varžić. 

  

Ne nazočni vijećnici: Dejan Pisačić. 

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Ana Brajnović, zamjenica 

gradonačelnika, Hrvoje Gašparović, zamjenik gradonačelnika,  Zvonko Barišić, tajnik Grada, 

Đuro Glavaš, v.d. pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Zora 

Pavić, pročelnica Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti, Antonija Ištoković, 

v.d. pročelnika Službe za financije i proračun, Zvonko Kajunić, viši stručni suradnik za 

lokalnu samoupravu, Dragica Sopek, stručni referent za urbanističke poslove i zaštitu okoliša, 

Milena Lukić, direktorica tvrtke Dvorac d.o.o. Valpovo, Željko Harkanovac, direktor tvrtke 

Urbanizam d.o.o. Valpovo, Milutin Narančić, Lidija Aničić, novinarka Glasa Slavonije, Ines 

Brezovac, novinarka HRV-a, Vladimir Vazdar, novinar Portal-a Valpovština info.  

  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

Sjednicu je otvorio potpredsjednik Gradskog vijeća Jozo Piškorjanac, pozdravio sve 

nazočne, utvrđuje da je nazočno 16 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog 

dnevnog reda. Potpredsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu 

predloženog dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, 

potpredsjednik stavlja na glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, 

vijećnici su usvojili jednoglasno (16 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i   r e d 

 

 1. Izvješće Mandatne komisije. 

 2. Usvajanje zapisnika 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

  3. Aktualni sat. 

  4. Prijedlog Zaključka o pokretanju postupka  za promjenu Statuta Grada Valpova. 

  5. Prijedlog Odluke o određivanju koeficijenata za obračun plaće službenika i  

          namještenika u Upravnim tijelima Grada Valpova. 
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   6. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o načinu pružanja javnih usluga 

        prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada  

       na području Grada Valpova i prigradskih naselja. 

   7. Prijedlog Odluke o izradi I. Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja 

       stambenog naselja „Okrugljača“ Valpovo. 

   8. Prijedlog Odluke o dugoročnom zaduženju Grada Valpova u 2018. godini 

            kod Hrvatske banke za obnovu i razvitak. 

   9. Prijedlog Odluke o utvrđivanju uvjeta i mjesta prodaje trgovine na malo izvan  

       prodavaonica na području Grada Valpova. 

 10. Prijedlog Odluke o odabiru osobe za obavljanje komunalnih djelatnosti na 

              temelju pisanog ugovora u naselju Šag. 

 11. Pitanja i prijedlozi. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. IZVJEŠĆE MANDATNE KOMISIJE 

 

 Vitomir Matoković - Mandatna komisija je na svojoj 2. sjednici, održanoj 23. travnja 

2018. godine razmatrala predloženi zahtjev Ivane Bagarić za nastavljanjem obnašanja 

dužnosti vijećnice Gradskog vijeća Grada Valpova i utvrđivanje prestanka mandata vijećnika 

Gradskog vijeća Grada Valpova i početak obnašanja dužnosti zamjenika vijećnika Gradskog 

vijeća, usvojila ih jednoglasno, te predlaže Gradskom vijeću da ih usvoji u predloženom 

tekstu. 

 

Potpredsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, potpredsjednik  

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (16 glasova ZA) ovo Izvješće. 

 

Potpredsjednik poziva vijećnicu Ivanu Bagarić da položi prisegu. Pročitao je tekst 

svečane prisege, a vijećnica Ivana Bagarić je s riječju „PRISEŽEM“ i potpisom položila 

prisegu. 

 

TOČKA 2. USVAJANJE ZAPISNIKA 9. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

      GRADA  VALPOVA 

 

Potpredsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je 

zapisnik 9. sjednice jednoglasno usvojen (16 glasova ZA). 

 

TOČKA 3. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Željko Varžić 

- moja današnja pitanja su vezana uz odlazak u Bruxelles, dobili smo napokon materijale 

nakon niza mjeseci što smo tražili, dobili smo dva računa American Expressa i naloge za 

službena putovanja, ono što je vidljivo iz dokumentacije, da je Služba za financije ili gosp. 

Bošnjaković u potpisu, a isto tako u Gradu Valpovu jedan račun je zaprimljen 22. studenog 

2017. godine, a drugi 16. siječnja 2018. godine, što znači da smo od tog datuma imali ove 

račune u Gradu Valpovu. Još mogu reći da visina sama iznosi oko 25.000 kn, to je ono što 

smo znali i prije. Što se tiče naloga za služeno putovanje imali smo 7 osoba, zanimljivost je 

što je vidljivo iz ovih naloga da su svi predani u Službi za financije 14. veljače 2018. godine,  

svih 7 naloga predano je isti dan, malo više od 2 mjeseca nakon samog putovanja, malo je 
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neobično, to se obično radi dan-dva ili nekoliko dana nakon putovanja. Od tih naloga za 

službeno putovanje mi imamo vanjske suradnike, nije sporno za gradonačelnika, njegove 

zamjenike, direktora VPC-a i predsjednika NK Valpovka koji je također išao u Bruxelles, on 

je ipak iz sporta, teme vezano za ovo, međutim gospođice Kristić i Habjanović imenovane su 

vanjskim suradnicima, pa je moje pitanje na temelju čega se netko proglašava vanjskim 

suradnikom Grada i da li je za ove tri navedene osobe potpisan ugovor, da bi oni bili vanjski 

suradnici. Drugo pitanje je prema Službi za financije, a odnosi se na vanjske suradnika,  da li 

su plaćeni porezi i doprinosi na onaj potrošeni iznos koje su te tri osobe potrošile na samom 

putovanju?  

 

Marko Tomoković 

- ja bi se nadovezao na ovo što je rekao gosp. Varžić, ja tu imam račun aneksa i putne naloge, 

iz putnih naloga je vidljivo da su kao vanjske suradnice išle Andreja Kristić i Sara 

Habjanović, ono što je fascinantno je to da je na svim putnim nalozima potpis tajnika Grada 

gosp. Barišića, osim na putnom nalogu gospođica Andreje Kristić, tu potpisa nema, samim 

time smatram da putni nalog ne može biti pravovaljan, u najmanju ruku je počinjen prekršaj. 

Moje pitanje je gosp. gradonačelniče, da li ste sklopili ikakav ugovor sa vanjskim 

suradnicima i na koju osnovu su one mogle biti vanjski suradnici. Isto tako još jedna 

interesantna stvar je ta, da sam jučer telefonski kontaktirao gosp. tajnika Barišića i postavio 

mu upit u vezi toga, pitao sam tko je potpisao putne naloge, on je rekao citiram „ja nisam 

sigurno“, tu nije govorio istinu, jer ja ovdje imam, a mogu svi i nadležne službe također mogu 

usporediti sve potpise i na svim putnim nalozima je potpis gosp. tajnika, ovdje se radi da 

ukoliko nisu potpisale ugovor da su vanjski suradnici, tu se možda radi o kaznenom djelu čl. 

291. zlouporaba položaja i ovlasti, pa vas molim da se izjasnite o tome, i molim vas gosp. 

tajniče da se izjasnite o tome zašto mi niste govorili istinu? Zanima me još jedna stvar, imam 

neslužbenu informaciju da PNUSKOK pokreće istragu protiv vas, odnosno protiv Grada 

Valpova, pa me zanima da li je to istina?  

 

Jozo Piškorjanac 

- molim gradske vijećnike da koriste primjerene riječi u svom izlaganju, također da ne 

upadaju u riječ jedni drugima dok traje izlaganje vijećnika, da ne bi morao koristiti 

instrumente koje imam pravo koristiti po Poslovniku. Također bi obavijestio vijećnike, da od 

danas gosp. Dubravko Kučinac obnaša dužnost predsjednika kluba vijećnika HDZ, HDSSB, 

HSS, HSU i SNAGA, umjesto gosp. Leona Žulja, tako da gradski vijećnici to znaju, to je sve 

provedeno sukladno Statutom i Poslovnikom. 

 

Vitomir Matoković 

- ja ću s ovog mjesta iskoristiti priliku, iako je to bilo u portalima i u novinama da se 

zahvalim u ime svih koji su pridonijeli rješavanju problema uklanjanje bunkera na ulazu u 

Marjančace, prije svega Gradskom vijeću, gradonačelniku, Gradskoj upravi, u svim 

procedurama koje su napravljene, Policijskoj postaji, Hrvatskim cestama, koji su taj posao 

kvalitetno odradili, više dana i da su to uklonili, gdje smo barem prevenirali, otklonili 

mogućnost da se te nesreće ne ponavljaju. Ujedno s ovog mjesta jedna inicijativa ovog 

Gradskog vijeća, da izvedemo opet jedan dobar zaključak daljnjeg rješenja na samom ulazu u 

Marjančace, da li proširenje ceste, da li nekim manjim kružnim tokom, ali da se ova 

inicijativa podrži, da se pošalje nadležnim institucijama i da pokušamo iznaći u dogledno 

vrijeme jedno trajno rješenje na zadovoljstvo sviju nas tamo koji saobraćamo svaki dan, 

namjernici koji prolaze i svi ostali. Pitanje za gradonačelnika, prije nekoliko sjednica 

postavio sam pitanje vezano za sustav odvodnje, obećali ste nam jedan hodogram aktivnosti iz 

ovog programa Fasep, to nam još nije pristiglo u materijalima, da li će to ove godine ići, da 

vidimo dokle je stiglo i da taj problem riješimo i da krenemo u tu vrlo značajnu investiciju? 

 



-  4  - 

 

Ivana Bagarić 

- pitanje za gradonačelnika, tijekom 2016. godine pa i ranije sudjelovala sam na poslu u VPC 

u pripremi projekata Poduzetničkog inkubatora i Organic bridge, projekta prekogranične 

suradnje zajedno s kolegama iz Gradske uprave i s bivšim gradonačelnikom gosp. Žuljom, pa 

me zanima kako sada radim na novom poslu u LAG Karašica isključivo s malim OPG-ovima, 

malim proizvođačima, dobivam upite vezano za Inkubator i za Centar za ekološku 

proizvodnju u Ivanovcima, kada se može očekivati početak tih projekata, odnosno završetak, 

kada će ti mali proizvođači moći koristiti te resurse u svom poslovanju, jer mi ćemo raspisati 

jedan natječaj, a i stalno su raspisani natječaji za njih, pa da mogu planirati svoje projekte, 

molim odgovor u pisanom obliku?  

 

Dubravko Kučinac 

- imam jedno pitanje, na mrežnim stranicama Grada uočio sam da je raspisan javni poziv 

ponuditeljima za nabavu bicikala, da je u pitanju 60 bicikala za projekt Zaželi, to ništa nije 

sporno, i druge jedinice lokalnim samouprava, njihovi čelnici su isto pristupili nabavci tih 

bicikala, jedino je sporna sljedeća činjenica, po Zakonu o javnoj nabavi u koju spada i ova 

nabava, odnosno poziv za ponude, gdje se u članku 210. navodi da javna nabava u prilogu po 

tehničkim specifikacijama ne smije biti tako detaljno obrazložena, da navodi na jednog 

proizvođača, odnosno na jednu vrstu bicikala. U skladu s tim želio bi pročitati sljedeće, 

recimo točno kod bicikala može se navesti eventualno kolika mora biti solaža točkova, da li 

bicikli trebaju biti više da tako kažem ženski ili muški i eventualno još neke osnovne 

karakteristike, a ovdje naručitelj u troškovniku predviđenom navodi (čita ostale karakteristike 

navedene u troškovniku). Mene osobno ovo navodi na pomisao, da je ovaj javni poziv 

isključivo i samo isključivo rađen i napravljen vjerojatno za određenu vrstu bicikala i 

vjerojatno za unaprijed izkomuniciranog ponuditelja, odnosno trgovca koji takvu vrstu 

bicikala isporučuje, prema tome smatram ukoliko je tako, da je u direktnoj suprotnosti sa čl. 

210. Zakona o javnoj nabavi, pa vas molim da se o tome očitujete? 

 

Igor Uranjek 

- imam dva pitanja, prvo je vezano uz nadolazeću sezonu komaraca, koji su već počeli, da li 

se planira tretiranje ili bilo koji drugi način suzbijanja komaraca u Valpovu i prigradskim 

naseljima. Drugo pitanje, svi smo dobili na adrese obrazac gdje smo trebali ispuniti o 

prikupljanju i odvajanju smeća, većina ljudi nisu shvatili što se točno od njih očekuje u tom 

obrascu, mene zanima da li će te kante biti čipirane, ako će biti čipirane, da li se može izraziti 

cijena po kanti koliko to košta, jer ljudi smatraju da sada nemaju pravu informaciju, i svi 

misle sada će nam to zamuljati u nekakvu formulu pa ćemo na kraju plaćati više. Da li se 

može napraviti nekakav obrazac gdje piše da žuta kanta košta toliko, plava toliko i onda će 

ljudi znati koliko njih odvoz košta? 

 

Jozo Bogdanović 

- imam dva pitanja, jedno se odnosi na činjenicu da je za Uskrsnicu izvršena realizacija 

odluke koja je donesena u okviru usvajanja našega Proračuna što je jedna akcija vrijedna 

poštovanja, međutim, obavješten sam da obuhvat nije bio onakav kako smo mi to očekivali,  

očekivalo se da će negdje biti oko 460 korisnika, a bilo je mnogo manje, pa me zanima da li je 

tu nastao neki problem, da ljudi nisu bili obavješteni ili je nešto drugo, u svakom slučaju kako 

je akcija provedena, i da uvijek iz svake akcije trebamo izvući neki zaključak, kada je riječ 

možda o interpoliranju nekih drugih posrednika, recimo Matice umirovljenika itd., znači kako 

je akcija provedena, koliko je novaca potrošeno, i koji su se problemi pojavili. Drugo pitanje 

se odnosi na projekt Zaželi, već je spomenut danas u jednom kontekstu, ali ja bi htio da se to 

proširi, budući da mi što je činjenica institucionalno nemamo na raspolaganju kapacitete za 

zbrinjavanje svih ljudi kojima je to potrebno, taj projekt je vrlo važan i vrijedan je poštovanja 

kada je riječ o njegovoj realizaciji, pa me zanima kako teče ta realizacija, da li je tu kada je 
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riječ o tim novčanim elementima, da li tu postoji potpora od strane države koja je bila 

najavljena već početkom toga projekta? 

 

Zdravko Ćorić 

- imam jedno pitanja koje sam već postavljao više puta, radi se o prostoru za predsjednika 

Gradskog vijeća i njegove zamjenike, 10 mjeseci je od kada su bili izbori i ustrojeno Gradsko 

vijeće, a prostor nismo dobili, zadnji put je gradonačelnik rekao da će vidjeti što se može 

napraviti jer nema prostora, ponudio je zajednički prostor u maloj vijećnici koje mi nismo 

prihvatili, pa me zanima da li se je promijenilo stanje, da li se našlo nekakvo rješenje, da 

napokon predsjednik Gradskog vijeća i njegovi zamjenici dobiju svoj prostor? 

 

Stanislav Milošević 

- imam dva pitanja, u sredstvima javnog priopćavanja vidjeli smo da je hvale vrijedna arhiva 

koja se nalazi u Gradu Valpovu sređena, s obzirom da smo pokrenuli projekt obnove Doma 

tehnike, ne vidim ni jedan razlog da se sada taj projekt ne pokrene, isključivo iz razloga što 

projekt nije išao zbog toga što nismo imali projektnu dokumentaciju za taj Dom tehnike, pa se 

nadam da je sada ažuriranjem arhive ta dokumentacija vidjela svjetlost dana, ako nije, onda 

će se vjerojatno malo produžiti postupak, i u kojoj je fazi postupak obnove Doma tehnike. Bilo 

je također prezentirano na prošloj sjednici Gradskog vijeća, da će čim vrijeme dozvoli se 

krenuti u obnovu sakralnih objekata na groblju u Valpovu, od postaje križnog puta, obnove 

male i velike kapelice, pa me zanima u kojoj je to fazi. Drugo pitanje se odnosi na 

sveukupnost javno kulturnog i gospodarskog života Grada Valpova i na naše povlačenje 

sredstava iz EU fondova, zanima me koji su to novi projekti u Gradu Valpovu koji se 

planiraju provesti za boljitak razvoja gospodarstva, a i korištenje sredstava iz EU fondova. 

Tko na nivou Grada prati natječaje koji će doći i uskoro dolaze iz EU fondova, budući da se 

vidi da je pokrenut projekt osnovnih škola na području županije, pa samim time od ukupno 32 

škole u vlasništvu županija, 19 ide u obnovu i za svaku pohvalu je da je konačno došla na red 

i OŠ škola Valpovo sa iznosom od 6,2 mil. kn, za obnovu onog najneophodnijeg (krovište i 

fasada), da bi u narednih 6 godina došlo do kompletne obnove OŠ Valpovo s unutrašnjim 

enterijerom i sredstvima i pomagalima za rad, pa me zanima ako niste sada u mogućnosti dati 

detaljnije informacije, da nam u pisanom obliku date koji su to projekti i u kojem roku se 

planiraju? 

 

Miroslav Šmit 

- tijekom cijelog mandata bit će mi žao što slogan moje stranke SDP za izbore nije glasilo 

„Na redu je Valpovo“, ne znam jeste li uočili tu činjenicu, da već dugi niz godina, pa i sada u 

ovom Gradskom vijeću prevladavaju vijećnici iz prigradskih naselja, tako da smo mi vijećnici 

koji živimo u Valpovu u manjini, ja bih postavio vijećničko pitanje za Valpovo, ono što su 

ljudi životno zainteresirani, to su na izgled određene sitnice, ali koji život znače, da li je za 

ovu godinu predviđeno nešto da se u Valpovu sagradi, u prvom redu interesira me nogostupi i 

rasvjeta, znamo da su nogostupi u lošem stanju, i ono što bi predložio je, da kada se budu 

radili nogostupi, da gradonačelnik ako bude utjecao ili mi iz Gradskog vijeća, pred njegovom 

kućom je nogostup najgori u Gradu, a slučajno i ja prolazim isto tamo svaki dan, pa onda ako 

se bude nešto radilo da se napravi taj nogostup, ako netko bude postavio pitanje zašto pred 

gradonačelnikovom kućom, onda mi dozvolite pa ću ja odgovoriti na to pitanje zašto, isto 

tako i rasvjeta prema Gradskoj upravi i Domu zdravlja, tu je najgora situacija, to je mrkli 

mrak po noći, dok prigradska naselja neka izgledaju kao Las Vegas i hvala bogu da tako 

izgledaju, Valpovo nam baš ne izgleda tako? 
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ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, čestitao novoj vijećnici na 

imenovanju, kao i gosp. Žulju na imenovanju za pomoćnika ministra, te odgovorio na 

postavljena mu pitanja. 

 

- odgovor na pitanja vijećnika Željka Varžića, vezano za putovanje u Bruxelles, do sada je 

doista u Gradskom vijeću bilo puno govora o ovoj stvari i mislim da je do sada i sve rečeno, 

ali da ponovim neke stvari. Vezano za putne naloge, zašto su zaprimljeni tek u 2 mjesecu, 

zaprimljeni su zato što je gosp. Bošnjaković, bivši pročelnik za financije rekao kategorički da 

ne može obraditi putne naloge dok ne dobije slipove računa, kako je gosp. Varžić rekao, 

jedan je dobiven krajem godine, drugi u 1 mjesecu, nakon toga su obrađeni putni nalozi, 

putne naloge ne radim ja, koliko znam moje putne naloge uvijek je potpisivao tajnik, nema 

razloga zašto ih ne bi potpisao i sada, odmah i odgovor vijećniku Marku Tomokoviću, ne 

znam gosp. Tomoković što mislite tko bi trebao potpisivati putne naloge gradonačelnika i 

suradnika? Što se tiče tzv. vanjskih suradnika, ta terminologija je terminologija gosp. 

Bošnjakovića, on je izričito rekao da su njih dvije vanjske suradnice, iako su njih dvije u biti 

pratnja mene i gosp. Miličevića, ne radi se o nikakvim vanjskim suradnicima, tako da i ovo 

pitanje koje je postavljeno za sklapanje nekakvog ugovora, mislim da ni ne stoji, a ono što 

sam napomenuo i ranije još prošle godine, da su obje djevojke koje su bile naše pratilje, 

sredstva za pokriće svojih troškova položile i deponirale u gradski sef prije putovanja, i 

nakon putovanja iz tih sredstava su podmireni njihovi troškovi, tako da nema mjesta nikakvim 

nepravilnostima. 

- odgovor na pitanja vijećnika Marka Tomokovića, budući su ova pitanja povezana, vezano za 

PNUSKOK i povjerenstvo, svima vam je poznato da je bivša zaposlenica Gradske uprave 

gđa. Bojana Rečica podnijela zahtjev za utvrđivanje nepravilnosti osobi koja je za to 

zadužene u Gradu, on je odradio svoj posao, to je u proceduri, mislim da je sada nezahvalno 

govoriti u kojoj je to fazi, postupak nije završen, tako da ćete o svemu biti izvješeni, vjerojatno 

ćete u biti saznati kada se bude postupak završio, ne znam odakle vam ove neslužbene 

informacije, nadam se da se zadovoljni s ovim odgovorom. 

- odgovor na pitanja vijećnika Vitomira Matokovića, vezano za sustav odvodnje, na to pitanje 

bi vam bolje mogla odgovoriti direktorica Dvorca, međutim ja vam mogu reći da imamo 

svakodnevne aktivnosti sa predstavnicima Hrvatskih voda koje su se aktivno uključili u ovaj 

projekt, gotovo svakodnevno je direktorica s njima u vezi i to je prioritet kako Dvorca, tako i 

Gradske uprave, budući se radi o najvećem projektu koje provodi Grad Valpovo na čelu sa 

Dvorcem, kao nositeljem ovoga projekta. Što se tiče hodograma aktivnosti, možemo zamoliti 

direktoricu da za iduće gradsko vijeće pripremi jedan hodogram, imamo i sutra sastanak sa 

predstavnicima Hrvatskih voda ovdje u Dvorcu, u ponedjeljak je bio sastanak u Zagrebu,  

otprilike svakih 10-tak dana se aktivno ažuriraju podaci svih sudionika ovoga projekta, ono 

što vam mogu reći da doista nismo imali do sada prave informacije, neću reći do dolaska 

nove direktorice, ali doista je tako, možda se malo i kasnilo s projektom međutim, nema 

bojazni da projekt neće biti realiziran na vrijeme i Hrvatske vode u suradnji s nama će učiniti 

sve da projekt ide svojim tijekom i da bude završen kako je to zacrtano i kako je to 

dogovoreno. 

- odgovor na pitanja vijećnice Ivane Bagarić, vezano za ova dva projekta, natječaji su 

raspisani, tu je pročelnica Pavić sudjelovala u javnoj nabavi, gđa. Lidija Maurović Koščak je 

kao predstavnica LRA-e koja je radila na tom projektu, ona vam može pripremiti za iduće 

Gradsko vijeće nešto, međutim na stranicama Grada Valpova možete vidjeti da su raspisani 

natječaji, oni su u tijeku i trebali bi biti realizirani na vrijeme, kroz 4 mjeseca kako mi je 

rečeno bi trebao biti završen ovaj u Ivanovcima što se tiče Organic bridga, a što se tiče 

Inkubatora do 2 mjeseca iduće godine on bi trebao biti gotov i stavljen u funkciju kako je to i 

zacrtano samim projektom. 
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- odgovor na pitanje vijećnika Dubravka Kučinca, vezano za nabavu bicikala za projekt 

Zaželi, to bi vam pročelnica mogla odgovoriti budući ona vodi javnu nabavu u Gradu već 25 

godina, i za sada imamo samo nju koja je zadužena za te stvari, pa dopustite da završim s 

odgovorima pa se može uključiti i pročelnica, ali uvjeren sam da nema nikakvih nepravilnosti 

vezano za to pitanje. 

- odgovor na pitanja vijećnika Igora Uranjeka, vezano za tretiranje komaraca, jučer smo 

dogovorili i danas definirali sa tvrtkom Sanitacija s kojom imamo potpisan ugovor o 

tretiranju komaraca, da će se taj postupak provesti za ovaj vikend, u subotu će biti Valpovo, a 

u nedjelju po prvi puta da ćemo obići sva prigradska naselja na području Grada Valpova. 

Pitanje za odvajanje smeća, zamolio bi direktora Urbanizma gosp. Harkanovca da vam sa 

nekoliko riječi pojasni vaše pitanje i da odgovor. 

- odgovor na pitanja vijećnika Joze Bogdanovića, vezano za uskrsnice i za projekt Zaželi, 

odgovore će dati zamjenica gđa. Ana Brajnović.  

- odgovor na pitanja vijećnika Zdravka Ćorića, vezano za prostor za predsjednika Gradskog 

vijeća i njegove zamjenike, osim male vijećnice za sada doista nemamo prostor koji bi 

ponudili predsjedniku Gradskog vijeća i njegovim zamjenicima, poglavito zato što imamo 

sada i projekt Zaželi na kojem ćemo zaposliti još 2 koordinatora koji bi trebali biti smješteni 

negdje u Gradu, a jednako tako i udruge koje sudjeluju zajedno s nama na projektu, one 

mogu zaposliti još svaka po 1 osobu koja će sudjelovati u projektu na određeno vrijeme, 

moramo gledati gdje ćemo smjestiti i njih, a kao što znate Grad je nositelj projekta i logično 

je da oni budu smješteni u Gradu, tako da na žalost morat ćemo sačekati još jedno određeno 

vrijeme, kada se ukaže slobodan prostor vrlo rado ću ga ustupiti predsjedniku i zamjenicima 

Gradskog vijeća, a za sada još uvijek stoji ponuda za malu vijećnicu. 

- odgovor na pitanja vijećnika Stanislava Miloševića, vezano za Dom tehnike, prije nekih 2 

mj. je bila Izborna skupština Zajednice tehničke kulture, izabran je novi predsjednik i s njim 

sam razgovarao vezano za projekt izgradnje novog Doma tehnike, on je doista zainteresiran, 

međutim kroz mjesec dana nismo se ponovo sreli, ali Grad će učiniti sve što je u našoj moći 

da sudjelujemo u tom projektu. Kao što znamo Dom tehnike i sama ta nekretnina je u 

vlasništvu županije, tu se ponudio i Grad Belišće da će sudjelovati, budući se Zajednica 

tehničke kulture odnosi na oba naša grada, i mislim kada se ukaže prilika i volja od strane 

županije, da sa te tri strane možemo napraviti novi Dom tehnike na ponos naših sugrađana i 

svima onima koji djeluju u Zajednici tehničke kulture koja doista u posljednje vrijeme 

ostvaruje iznimne rezultate. Što se tiče groblja, kapelice, obećali jesmo da ćemo urediti 

kapelicu vlastitim sredstvima, za to su izdvojena sredstva, međutim, ukazala nam se jedna 

prilika da preko natječaja obnovimo samu kapelicu, tako da je VPC prijavio taj projekt na 

natječaj, gosp. Mirko Martinčević je pripremio ono što se tiče građevinske struke, a direktor 

Vanja Miličević je pripremio projekt koji je prijavljen ili će biti prijavljen ovih dana, jer 

ukoliko možemo povući nekakva sredstva, mislim da bi to trebali iskoristiti, a što se tiče  

sakralnih objekata, vjerojatno ste upoznati, bliži nam se blagdan Sv. Florijana, pa smo 

odlučili obnoviti kip Sv. Florijana i to na zahtjev i sugestiju samih vatrogasaca čiji je on 

zaštitnik, a doista je u derutnom stanju, tako da bi do 4. svibnja trebao biti gotov sam kip, a 

onda ono postolje, to bi se trebalo rješavati kroz narednih 15-tak dana, budući je bilo malo 

vremena zbog vremenskih neprilika. Što se tiče projekata, zamolio bi samo da se unese u 

zapisnik, da se uputi dopis VPC-u i LRA-i koja svakodnevno prati natječaje koji izlaze i koji 

prijavljuju projekte na natječaje. Mogu vam reći da Grad Valpovo u posljednje vrijeme radi 

na projektima, da smo uspostavili odnose i sa drugim jedinicama lokalne samouprave koje su 

van RH, tako da ćemo imati nekoliko projekata i prekogranične suradnje. Unazad 6 mjeseci 

prijavljeno je preko 20 projekata, prošli tjedan prošla su nam dva, za prigradsko naselje Šag, 

za obnovu NK Tomislav, gdje se nalaze prostorije ribiča i lovaca, a jednako tako i za 

vatrogasni dom u Šagu, rezultati natječaja još nisu gotovi, očekujemo da će nam proći još 

nekoliko projekata energetske obnove javnih zgrada, prijavljeno je 7, do sada su prošla 2, 

ukoliko prođe još nekoliko bit ćemo iznimno zadovoljni. 
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- odgovor na pitanje vijećnika Miroslava Šmita, vezano za projekte za Valpovo, jučer su 

počeli radovi na nogostupu u ulici Dr. Franje Tuđmana, koji će biti završeni kroz 15-tak dana 

kada će se prijeći na uređenje mosta na Malti, to smo potpisali ugovore, projekt će biti 

također gotov kroz narednih 15 dana, nakon toga radit će se nogostup i pješački prijelaz na 

ulazu u Valpovo kod Spara, cijela Osječka ulica,  svi oni pješaci, naši sugrađani koji idu u 

Spar i one trgovine koje se nalaze u toj zoni, znači nemamo tamo riješen pješački prijelaz, 

konačno ćemo i to riješiti. Rješavat će se u svibnju  za početak rasvjeta na trgu i u Osječkoj 

ulici u ovom užem centru, zamijenit će se postojeća rasvjetna tijela sa Led rasvjetom i u ulici 

Kralja P. Krešimira IV. Vjerojatno ste vidjeli prije nekih 15 dana, obišli smo s 

predstavnicima HEP-e Valpovo i prigradska naselja i dogovorili zajedničku suradnju na 

postavljanju rasvjetnih tijela u Valpovu i prigradskim naseljima, na mjestima gdje još ne 

postoji javna rasvjeta, tako da će i to kroz nekih 30-tak dana biti riješeno. 

 

Zvonko Barišić 

- odgovor na pitanja vijećnika Marka Tomokovića, nije nikakva tajna da ja potpisujem 

dokumente i Marko to nije istina što si rekao, pitao si me tko su Andreja i Sara, jesam li njima 

potpisao putne naloge, rekao sam koliko se ja sjećam da nisam, svima drugima potpisujem. 

Također sam u više navrata potpisao bjanko putne naloge, negdje ću otići, hitno će trebati, 

kod ispisivanja se pogriješi, ja uvijek stojim iza svojih riječi, bile dobre ili loše i iza svojih 

djela, i sve ovo što sam napravio i radio, ponosan sam za svojih 30 godina ovdje, a vi svi 

znate tko sam i što sam radio, a da ti namjerno nisam rekao istinu, to nije istina, ti jako dobro 

znaš, da sam te od početka kao najmlađeg vijećnika vodio i ukazivao i pomagao ti, i reći mi u 

lice da ja ne govorim istinu, ne jednom, ja mogu pogriješiti i prihvaćam da sam pogriješio, 

nisi me pitao točno za ove dvije osobe, i ja sam ti rekao koliko se ja sjećam da nisam 

potpisao, ali moguće da sam bjanko potpisao nekoliko putnih naloga, ja ne bježim od toga, 

jer ja potpisujem putne naloge, ja svojim suradnicima vjerujem, ne razmišljam da će me 

prevariti. 

 

Milena Lukić 

- odgovor na pitanja vijećnika Vitomira Matokovića, kako je gradonačelnik rekao, radi se 

zaista o najvećem projektu na ovom području, radi se o 271 mil. kn bespovratnih sredstava, 

od toga 189 mil. kn iz sredstava EU-e. Kako se radi o novcima EU-e, cijela procedura je isto 

tako po složenim pravilima, mi smo sada u fazi pripreme natječajne dokumentacije, vi znate 

što je javna nabava, radi se o jednoj složenoj proceduri, gdje imamo nekoliko posredničkih 

tijela, gdje apliciramo natječaje, nakon toga dobivamo potvrde da su ti natječaji u redu, i tek 

nakon toga mi pristupamo javnoj nabavi. Mi ne možemo reći što će biti u javnoj nabavi, ali 

imamo nekakav plan nabave, nabava bi trebala biti ove godine, ona će biti objavljena. Nakon 

toga kada se ugovore svi izvođači pristupit će se izradi cjelokupnog projekta, i to bi trebalo 

trajati 38 mjeseci, ovisi o djelu koji se radi, radi se o nekoliko grupa javnih nabava, radi se o 

izabiranju nadzora, upravljanja projektom, vidljivosti promidžbi, linijskim građevinama, 

uređajima za pročišćavanje vode, uređajima za proizvodnju pitke vode i opremi, tako da je 

zaista složen proces. Mi obavještavamo gosp. gradonačelnika i sve partnere u projektu 

(nabraja ih). Uredno održavamo sastanke i nadamo se da će sve proći kako treba, a zaista je 

veliki posao u pitanju, znači obavještavamo pismenim putem, ali dat ćemo i Gradskom vijeću 

nekakav plan kada bi to sve trebalo biti.  

 

Zora Pavić 

- odgovor na pitanja vijećnika Dubravka Kučinca za nabavu bicikala, to je jednostavna 

nabava, jer je procijenjene vrijednosti od 72.000 kn, to je nabava koja se ne radi po Zakonu o 

javnoj nabavi nego po našoj odluci. Što se tiče samog troškovnika, mi smo ovdje tražili jedan 

jači ženski bicikl sa širim kormanom, širom sjedalicom, Mi po javnoj nabavi možemo 

raspisati koju boju želimo, jer to su bicikli koji će i nakon ovog korištenja za ove potrebe  
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ostati u Gradu, pa ćemo odrediti njihovu daljnju namjenu, ali upravo zbog ovih reakcija, da 

je to pogodovanje nekom trgovcu ili slično, ja sam postavila pitanje i Upravi za javnu 

nabavu, poslala sam im mail, oni ne odgovaraju odmah pisanim putem nego nazovu, ja sam 

danas dobila referenta koji mi je rekao da mi to možemo tako propisati, da to nije 

pogodovanje, jer mi smo tražili tri ponude, a osim toga sam natječaj sa tim tehničkim 

specifikacijama bio je i na našim Web stranicama. Ponude smo dobili od 2 ponuditelja, ovaj 

drugi ponuditelj nije dobio pisani poziv nego se javio na poziv na internetu, ponude još nisu 

otvorene, čekamo Povjerenstvo, jer su članovi na osposobljavanju za javnu nabavu.  

 

Željko Harkanovac 

- odgovor na pitanja vijećnika Igora Uranjeka o prikupljanju otpada, ukazat ću na onu priču 

koja je bila kada smo donosili ovu odluku 31. siječnja 2018. godine o načinu pružanja javne 

usluge prikupljanja miješanog komunalnog i biorazgradivog otpada gdje ste kroz onaj 

materijal bili svi upoznati sa pričom koja nadolazi, a u konačnici bili ste u mogućnosti i 

sukreirati taj dio, jer odluka je donesena konkretno na temelju tih materijala i na ovom 

Gradskom vijeću, ona je ukazivala na slijedeće: da one kante koje postoje u sustavu su 

korisnici dobili ili kupili u svoje vrijeme prije određenih par ili više godina, a ono što dolazi 

novo u sustav, mi smo to dogovorili sa gradonačelnikom i sa načelnicima, da nećemo 

opterećivati krajnjeg korisnika, nego da ćemo ići ili na uštrb sredstava iz Proračuna, da li 

općinski, da li gradski, ali na svu sreću čak je i Fond prepoznao tu obvezu, odnosno 

Ministarstvo zaštite okoliša i energetike, tako da su i oni prije 3 mjeseca protekla raspisali 

jedan javni poziv za iskaz interesa, a prije nekoliko dana su uputili jedan drugi javni poziv za 

jedan objedinjeni natječaj kojim će osigurati svim jedinicama lokalne samouprave nabavku 

tih posuda, tako da će te posude u suštini biti isfinancirane sa 85% sredstava Fondovske 

industrije i resornog ministarstva, a ostalih 15% iz proračuna gradskih ili općinskih. Što se 

tiče same izjave, ona je formalno uvjet koji propisuje Uredba o gospodarenju komunalnim 

otpadom, njen sadržaj je predstavljen u toj formi koja je, da li je trebalo pojašnjavati ili ne?, 

to je malo složena priča, jer samo odluka je sačinjena u 25 stranica, da smo svakom korisniku 

printali to kako bi im bilo jednostavnije kada izčitaju cijeli njen sadržaj, a on ukazuje koja su 

prava, obveze davatelja, odnosno korisnika usluge, bilo bi prevelik i opsežan materijal, a i 

previše izdataka da bismo to uputili prema krajnjem korisniku, ali izjava je sačinjena iz dva 

djela, prvi dio je prijedlog davatelja usluge, to je nešto što mi kao davatelji sugeriramo, a 

druga kolona je očitovanje korisnika usluge u kojem on iskazuje svoj interes za posudom, za 

učestalosti odvoza, opet koju smo zajednički ovdje usvojili i donijeli na Gradskom vijeću, 

uvjete i pravila igre smo odredili mi ovdje, a oni su dobili svoj obrazac da se izjasne što pod 

tim, i koja od tih pravila žele primijeniti, tako da  mislim da bi bilo suludo sugerirati nešto, 

nego je dana volja i slobodan prostor da se svako izjasni na temelju uvjeta koje smo propisali 

sukladno zakonskim obvezama i uredbi. Dužni smo bili svu tu dokumentaciju, kao i prateći 

sadržaj i pojašnjenja staviti na naše stranice, vjerujem da većina možda od starijih i nema 

dostupnost internetskoj vezi i toj komunikaciji, ali postoje mlađi članovi koji su mogli biti 

aktivniji u tom djelu, pa ukazati starijima ili osobno mogu doći kod nas u firmu pa će dobiti 

informacije ili na naš kontakt telefon, susretljivi smo u svim ovim danima, primamo izjave, 

objašnjavamo ljudima, sugeriramo, pomažemo, ali kažem, sva ta dokumentacija kao i 

prijedlozi, primjerci za ispunjavanje su dostupni na našim internetskim stranicama. Sve 

posude koje budemo dobivali mimo ovog programa koji imamo su gratis za sve korisnike, 

možete biti vjesnici ove vijesti ili informacije ako vas itko pita, čipovi također, to je obveza 

Grada koji je preuzeo ulogu isfinancirati cjelokupan taj proces nabavke i ugradnje čipova, 

kako Gradska uprava tako i općine na području gdje smo davatelji usluge, tako da je na 

korisnicima  samo da ispune tu izjavu, jer je to po nekom hodogramu koji je propisalo 

Ministarstvo, u prvih 30 dana smo imali obvezu složiti i urediti cjenik, u narednih 15 dana 

ishoditi suglasnost od gradonačelnika, znači izvršne vlasti, po tom smo imali obvezu kroz 

izjavu sve to plasirati van, u 15 dana od primitka te izjave dočekati povratnu informaciju 
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nazad kako bismo na temelju njihovih isticanja i ukazivanja što od spremnika žele, mogli 

aplicirati ovo što sad predstoji na ovaj objedinjeni natječaj koji raspisuje Fond i 

Ministarstvo. E sada tu je na žalost otegnota okolnost, građani nisu tako savjesni da poštuju 

rokove i pravila, pa iz tog razloga jedna od točaka današnjeg dnevnog reda i prolongacija te 

primjene iz razloga što jednostavno i zbog općenito kočnice u sustavu, a i zbog ovog 

nesavjesnog primjera korisnika građana nismo u mogućnosti provesti ovo u onim rokovima 

koji su zacrtani, tako da ako treba još neka dodatna pojašnjenja, možemo to staviti u pisani 

oblik, ali naša sugestija je bila da nakon svega kada to uredimo na način kada nam sve stvari 

budu poznate, jer sada još uvijek talasamo u ovom djelu priče sa zakonima i uredbama, i sa 

prijavama na terenu, da izradimo jedan letak, čak i Bilten u konačnici, da to plasiramo kao 

konačnu informaciju građanima, da onda prije same primjene, a to je i naša obveza mjesec 

dana prije primjene novog sustava informirano korisnika u najsitniji detalj, tako da to 

predstoji pred nama, nadam se da ćemo uspjeti do tog vremena, neka sredstva su već možda i 

povučena ili se mogu povući za ovaj dio educiranja za stanovništva i građanstva, nešto se već 

kroz tu Fondovsku industriju i osiguralo u Gradu, nastojat ćemo da osiguramo i za ovaj 

projekt, znači izradu Biltena i obavijest korisnicima. 

 

Ana Brajnović 

- odgovor na pitanja vijećnika Joze Bogdanovića, vezano za podjelu uskrsnica, i sami znate 

da je u Proračunu Grada Valpova osigurano 100.000 kn za uskrsnice i božićnice u 2018. 

godini, kada je donesena odluka da će se isplaćivati uskrsnice kontaktirali smo Hrvatski 

zavod za mirovinsko osiguranje, koji su identificirali 580 korisnika mirovina manje od 1.500 

kn, i toliko smo očekivali da će biti zainteresirano za uskrsnice. Ukupno smo dobili 266 

zahtjeva i toliko uskrsnica je i podijeljeno po 150,00 kn, dakle 39.900 kn je podijeljeno 

građanima Grada Valpova i prigradskih naselja za uskrsnice ovaj Uskrs. Potrebno je reći da 

iako je bio propisan rok do kada se građani mogu javiti, dakle od 14. do 23. ožujka 2018. 

godine, mi smo uskrsnice dijelili i nakon toga roka, svi koji su se javili za uskrsnice su ih i 

ostvarili. Što se tiče projekta Zaželi, 14. veljače 2018. godine je objavljen oglas za radni 

odnos žena koje će obavljati poslove pomoći u kući, na taj oglas ukupno je pristiglo 133 

zamolbe. Dana 28. ožujka objavljen je konačan popis žena koje će biti zaposlene, s kojima 

ćemo potpisati ugovor na određeno vrijeme za rad na ovom projektu, od tog ukupnog broja 

33 ih je sa prebivalištem u Valpovu, 9 iz Ladimirevaca, 7 iz Ivanovaca, 5 iz Harkanovaca, 4 iz 

Narda, 3 iz Marjančaca i po 2 žene iz Zelčina i Šaga. Dana 16. travnja 2018. godine 

objavljen je oglas za prijem u radni odnos za koordinatore,  žene koje će koordinirati ovih 65 

žena koje ćemo zaposliti, koje jesu ciljna skupina, jučer je bio zadnji rok prijave, sutra će biti 

otvaranje pristiglih zamolbi, moramo poštovati taj rok, oni koji su poslali poštom tolerira se 2 

dana, čini mi se da je pristiglo 15-tak prijava do sada za koordinatore. Također je projektom 

predviđeno da će partneri koji su nam u projektu dobrovoljno bili, to je Matica umirovljenika 

Grada Valpova i Udruga osoba s invaliditetom „MI“, također imati mogućnost zaposliti po 1 

osobu iz svojih članova, Matica umirovljenika na period od 6 mjeseci, a Udruga osoba s 

invaliditetom „MI“ na period od godinu dana, oni su naravno sretni zbog toga, to su 

prihvatili i spremaju se zaposliti nekog. Plaća od zaposlenih u udruzi naravno isplaćivat će se 

iz projekta. Unazad tjedan dana obavili smo anketno ispitivanje žena koje su na popisu 

izabranih žena, a vezano za osposobljavanje žena tijekom provedbe ovog projekta, 20 žena se 

izjasnilo da ne želi završiti nikakav program osposobljavanja, 30 ih se izjasnilo da želi 

završiti program osposobljavanja za njegovateljicu, a ostali broj žena zainteresirano je da 

prođe program osposobljavanja za dadilju, pomoćnika u nastavi, te polaganje vozačkog 

ispita na što također imaju pravo, svaka žena može izabrati po jedan program. Imam potrebu 

reći da i dalje prikupljamo prijave, prikupljat ćemo ih skroz, osobe koje žele kao krajnji 

korisnici biti uključeni u projekt, do sada ih se javilo samovoljno 33 iz Valpova, 21 osoba iz 

Ladimirevaca, 16 osoba iz Marjančaca, 8 osoba iz Šaga, 6 iz Harkanovaca, 5 iz Narda, 2 iz 

Ivanovaca i 1 iz Zelčina, ali mi imamo 260 prijavljenih krajnjih korisnika, mi ćemo taj broj 
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ispuniti u suradnji sa Centrom za socijalnu skrb koji će nam identificirati krajnje korisnike, 

ono što su na početku i napravili, ali do popunjenog broja, čini mi se da su do sada 

zaprimljene 102 prijave, ostatak ćemo identificirati sa Centrom za socijalnu skrb, svaka žene 

imat će svoja 4 korisnika. 

 

Antonija Ištoković 

- odgovor na pitanja vijećnika Željka Varžića, moram napomenuti kada je faktura stigla u 

Službu za financije, kada je uočena nepravilnost, mi smo sukladno Zakonu o proračunu i 

putem osobe za nepravilnosti istu prijavili Ministarstvu financija, isto tako troškovi za one 

osobe koji su išli na putovanje kao vanjski suradnici su vraćeni u Proračun Grada i znate da 

je tijekom ožujka ovdje bio financijski nadzor iz Ministarstva financija, hoće li biti sankcija i 

hoće li se pokrenuti postupak, to mi ne možemo nagađati, već moramo pričekati zapisnik koji 

će vam biti predstavljen na Gradskom vijeću, nismo platili porez i prirez, kada su bila 

vraćena sredstva u Proračun Grada.  

 

Željko Varžić 

- zahvaljujem na odgovoru, sada mi je tu jasnije nakon odgovora gradonačelnika, vidi se da 

su napravljeni krivi koraci u onim pravilima što se tiče financiranja, ako je plaćeno American 

karticom, vjerojatno je pročelnik Bošnjaković i predložio da se stave kao vanjski suradnici jer 

jedino onda bismo tim osobama mogli nadoknaditi taj put, nalog za službeno putovanje. 

Problem je taj što očito to  nije napravljeno, iako na nalozima za službena putovanja stoji da 

su oni vanjski suradnici, ali ukoliko jesu vanjski suradnici, onda je to za vanjske suradnike 

drugi dohodak, i ako je ostvaren drugi dohodak, na drugi dohodak se plaćaju porezi i 

doprinosi, tako da sam zato postavio to pitanje, iako su to troškovi zrakoplova ili hotela, opet 

je to drugi dohodak, plaća se i porez i doprinos na taj iznos za svakog vanjskog suradnika, 

vidi se koliko imamo informaciju da je bilo određenih prekršaja, nije išlo onim slijedom kojim 

bi trebalo ići, ali to je za neke druge službe.  

 

Dubravko Kučinac 

- hvala pročelnici na odgovoru, ja sam u svom pitanju izrazio sumnju da takva vrsta 

jednostavne nabave sa takvim specifikacijama može upućivati na eventualno pogodovanje. 

Pitao sam 3 jedinice lokalne samouprave koje su išle u nabavku bicikala isto jednostavnom 

nabavom, ni jedna od njih nije išla u tako detaljne specifikacije kakav bicikl treba biti, ono što 

ste vi rekli ženski, sjedalo, to su opće karakteristike koje idu, to sam i rekao veličina točkova 

itd., u ovim specifikacijama, i nakon toga sam pričao i sa 3 trgovca biciklima, 2 trgovca u 

Osijeku, 1 trgovac sa našeg područja, gdje su mi sva tri trgovca rekli da su te specifikacije 

isključivo predviđene za jednu vrstu bicikla, nisu rekli koju, jer bicikli se sklapaju u 

tvornicama na način da se dijelovi razno razni uzimaju i rijetko koji bicikl tih specifikacija će 

imati dva proizvođača ista, isto tako su mi rekli da nabavka takvih bicikala u rokovima u 

kojem je ovaj javni poziv je nemoguće izvršiti ukoliko se narudžba u tvornici ne izvrši puno 

ranije, znači netko tko se sada prijavi na to teško može izvršiti isporuku u roku tih bicikala 

ukoliko nije kontaktirao trgovca, odnosno tvornicu puno ranije. Ja znam da vi donosite 

interni akt za jednostavnu nabavu, ali taj interni akt se mora također uskladiti, ja ga nisam 

pročitao sa svim pozitivnim propisima i na neki način se treba povući analogija i sa Zakonom 

o javnim nabavama i sa ostalim. Vi da ste totalno sigurni da je to što ste napravili u redu, vi 

ne bi vjerojatno poslali onda upit kako ste rekli da ste ga poslali. I samo još jedno, taj čanak 

kaže (čita ga), ja samo zdravo razonski postavljam pitanja, ja ne tvrdim da je to pogodovanje, 

ali sve ovo što sam ovdje argumentirano naveo mi vuče da je to ciljano za određenu vrstu 

bicikla od određenog proizvođača, ja bi volio da tu griješim, ali moje je pravo kao vijećnika 

da postavim to pitanje, bez da unaprijed optužujem, i molim pisani odgovor za moje pitanje. 
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Vitomir Matoković 

- drago mi je da je direktorica Dvorca pojasnila koliko je taj sveobuhvatan program Fasep i 

koliko je tu dionika i koliko je ta procedura bitna i koliko traje, sada me je malo iznenadilo 

ovih 38 mjeseci i natječaj i sve skupa, gradonačelniče vi ste u obraćanju u obilasku sa 

suradnicima po prigradskim naseljima rekli da će ove godine krenuti sustav odvodnje po 

našim belim selima, Grad Valpovo i bela sela, Marjančaci pa na dalje, pa nekako mi je malo 

ovo nespojivo kada direktorica na 38 mjeseci ukazuje, treba biti oprezan u tim izjavama da će 

ove godine biti napravljeno. 

 

Matko Šutalo 

- gosp, Matoković, kao što sam i rekao u ovom ranijem obraćanju, da nismo imali točne 

podatke vezano za projekt, direktor koji je bio ranije na mjestu voditelja projekta direktora 

Dvorca svima nama je davao drugačije informacije, ono što je on davao meni, kao što je 

davao ovdje na Gradskom vijeću i sami ste bili sudionik tih sjednica, to sam ja prenosio 

našim sugrađanima, ovo su sada podaci koji su u suradnji sa Hrvatskim vodama koje su se 

uključile doslovno prije mjesec i po dana u ovaj projekt aktivno, sada imamo svakih 10 dana 

koordinacije, imamo sastanke, i ovo što je rekla direktorica, što ćete dobiti u pisanom obliku 

to je ta prava istina, ono što smo rekli Šag i Ladimirevci su gotovi, to može ići vjerojatno 

priključenje kada se bude napravio uređaj za pročišćavanje voda prema Petrijevcima, ako se 

ne varam da se to može pustiti i u pogon, a što se tiče Valpova, to će ići u ovom roku koje je 

rekla direktorica, a svi znamo da za Nard idemo u novelaciju dokumentacije i tako isto za 

bela sela, oni idu odvojeno i nisu dio Fasepa. Već godinu dana pričate kako je to vaš projekt, 

pa me čudi što upravo vi niste upoznati sa samim tijekom tog projekta od početka, a toliko se 

s tim dičite i hvalite. 

 

Zdravko Ćorić 

- kada sagledamo važnost, znači institucija od funkcioniranja Grada onda sigurno moramo 

doći do zaključka da je na prvom mjestu gradonačelnik sa suradnicima i Gradsko vijeće sa 

njezinim dužnosnicima. Imamo situaciju da je iz naše kvote gradonačelnik uredno, na vrijeme 

i odmah poslije izbora kada smo izgubili predao prostor i ovlasti novoizabranom 

gradonačelniku. Imamo situaciju gdje Gradsko vijeće još uvijek nema svoj prostor, iako je to 

pitanje više puta postavljeno i ne može se naći za njega prostor pod raznim izlikama, Ja 

poštujem Gradsku upravu, poštujem i potrebe Grada, ako ćemo uzeti po hijerarhiji i važnosti 

i potrebi ove dvije gradonačelnik sa suradnicima, Gradsko vijeće sa dužnosnicima su broj 1, 

a onda su ovi drugi, ako se danas pojavi potreba od interesa Grada i drugi suradnici trebaju 

da rade u Gradskoj upravi, a nemamo prostor, možemo prostor iznajmiti, i to je pošteno, jer 

nije poštena ova situacija gdje Grad Valpovo ima situaciju gdje predstavnici Gradskog vijeća 

nemaju svoj prostor, a taj prostor mora biti adekvatan, prilagođen i opremljen za rad 

predsjednika i zamjenika Gradskog vijeća i suradnju sa svim gradskim vijećnicima, bez 

obzira na situaciju vladajućih ili oporbenih, jer to je interes Grada Valpova, interes i Vas 

gosp. gradonačelniče i nas gradskih vijećnika, jer mi smo dobili povjerenje od naših građana 

da radimo u interesu Grada Valpova, a ne možemo kvalitetno raditi ako nemamo prostor za 

predstavnike Gradskog vijeća, i ako nemamo dostatnu kvalitetnu suradnju, razmjenu ideja i 

rada zajedničkog na projektima od interesa našega Grada, zato Vas molim još jednom da taj 

problem što prije riješite, i da napokon dužnosnici Gradskog vijeća dobiju svoju satisfakciju, 

odnosno svoj prostor. 

 

Stanislav Milošević 

- tražim pojašnjenje, normalno da uvažavamo prioritete prilikom obnove sakralnih objekata, i 

uvažavamo ovu obnovu kipa Sv. Florijana, također pozdravljam i to da ne trošimo novce iz 

Gradskog proračuna ako možemo dobiti iz Europskih fondova, samo me zanima što će biti s 

ovim drugim dijelom sakralnih objekta, što se tiče obnove ovih grobova valpovačkih župnika, 
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to vjerojatno nećemo povući sredstva niotkuda, nego će to ići iz Gradskog proračuna 

najvjerojatnije i obnova križnog puta, sada ne znam, ako u sklopu kapelice može ići iz ovih 

fondova za obnovu križnog puta, pozdravljam to i ovih grobova, ako ne, onda se može 

pristupiti sanaciji barem ovih grobova, jer to je stvarno ruglo tamo za vidjeti i odraz je 

ustvari naše kulture koliko držimo do tih sakralnih objekata, bez obzira bili oni religijski ili 

neki drugi. 

 

Marko Tomoković 

- gosp. gradonačelniče, rekli ste da gospođice Sara Habjanović i Andreja Kristić nisu vanjski 

suradnici, nego pratilje, a zašto ja onda imam nalog za službeno putovanje, Sara Habjanović 

na radu – vanjski suradnik, na službeno putovanje u Bruxelles zbog dodjele titule Europska 

regija sporta 2018., meni nije jasno ako ja imam službeni dokument koji tvrdi jedno, a vi sada 

tvrdite drugo, znači da ovo nije istina, ima potpis tajnika Grada i pečat Ureda 

gradonačelnika, i još jedna stvar, gosp. tajniče, vi ste meni rekli citiram „da vi niste potpisali 

te putne naloge“. 

 

Zvonko Barišić 

- pitao si za Saru i Andreju, koliko se ja sjećam rekao sam da nisam potpisao, pa svima 

potpisujem, a njima ne bi, pa tko će njima potpisati, pa sada ti kažem da svima potpisujem. 

 

Marko Tomoković 

- pitao sam za sve, da li je ovo Vaš potpis?, zašto ste onda rekli da niste potpisali? 

 

Matko Šutalo 

- evo još jednom da pojasnim, doista ni u jednom trenutku nisam niti pročelniku niti bilo kome 

drugom rekao da su te dvije gospođice vanjske suradnice, rekao sam maloprije niste me 

slušali, to je terminologija gosp. Bošnjakovića koji je bio pročelnik za financije, koji je rekao 

da to tako mora ići, ni jednom riječju, niti sam upućivao na to niti sam to ikada izrekao, niti 

su one uopće bilo kakve vanjske suradnice, zašto bi bile vanjske suradnice, moja pratilja i 

pratilja od direktora VPC, to je doista suludo, mislim da trebamo s ovim završiti, kada 

budemo dobili od Ministarstva financija očitovanje, bit će vam sve jasnije.  

 

Jozo Piškorjanac 

- ukoliko se nitko više ne javlja za riječ, zaključujem aktualni sat, s tim da u zapisnik uđe da 

ide odgovor u pisanom obliku novi projekti u Gradu, na pitanje gosp. Miloševića i inicijativa 

gosp. Matokovića. Predlažem da Gradsko vijeće uputi ponovo dopis Hrvatskim cestama i 

ŽUC-e, da kao što je i rečeno svi skupa izražavamo zadovoljstvo s onim što su učinili u 

tehničkom smislu za rušenje onoga bunkera iz II. Svjetskog rata u Marjančacima, ali da 

smatramo da to nije dovoljno za sigurnost u prometu, i molimo, tražimo, inzistiramo kako 

hoćemo to navesti da Hrvatske ceste i ŽUC-e na teren dovedu struku koja bi trebala i sigurno 

mogla iznaći rješenje u proširenju toga zavoja u tehničkom smislu. 

 

Matko Šutalo 

- vezano za upućivanje ovoga dopisa, doista cijenim vaše zalaganje za rješavanje toga 

problema, međutim i nakon svega ovoga, prije nego što se išlo u rušenje bunkera, nakon 

kojeg situacija iskreno govoreći kada prolazite tamo nije ništa posebno riješena, slažete se sa 

mnom, bio sam s predstavnicima Hrvatskih cesta, i sa predstavnicima ŽUC-e, taj problem se 

neće moći riješiti na taj način na koji svi mi želimo da se riješi, da se napravi kružni tok ili da 

se nešto drugo napravi, bili smo s predstavnicima ŽUC-e i na terenu ja i gosp. Martinčević,  

doista nije potrebno da mi opetovano ukazujemo na to pitanje, jer mi imamo i druge projekte 

koje radimo sa ŽUC-e, oni su upoznati sa tim našim problemom, i pokušati će iznaći rješenje, 

ali doista niša neće značiti ako ponovo Gradsko vijeće upućuje ovaj dopis, bilo je nepotrebno 
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i prvi puta, budući je već gradonačelnik sa svojim suradnicima ukazao na taj problem, i 

nismo mi prvi i jedini koji imaju problem koji rješava ŽUC-e, takvih oni imaju na stotine, 

naravno nama je sigurnost naših sugrađana i onih koji prolaze kroz Valpovo i prigradska 

naselja na prvome mjestu, pa iz toga razloga smo i vjerojatno subjektivni, želimo da se to što 

prije riješi na najbrži mogući način, ali budite uvjereni da doista vode računa o tome i da će 

probati naći rješenje, još nam nisu rekli koje. 

 

Jozo Piškorjanac 

- uvažavam gradonačelniče vaš stav, no međutim predlažem onaj zaključak da Gradsko vijeće 

treba poslati dopis prema Hrvatskim cestama i ŽUC-e, kao dodatni vjetar u leđa na vašoj 

inicijativi, jer Gradsko vijeće je predsjedničko tijelo koje sigurno ima svoju težinu, i nemojte 

reći da ništa nije značilo, značilo je, ono što smo prošli puta uputili, ja to iz pravih izvora 

znam da je značilo, ne govorim napamet, tako da predlažem i ovo da nam bude vjetar u leđa, 

nećemo svojatati tko je više ili manje učinio da se to riješi, nama koji tamo svaki dan 

prometujemo je bitno da se taj problem riješi, tamo ljudi ginu, i to nije šala, mi ćemo na tome 

inzistirati ako treba prema najvišim institucijama, prema Ministarstvu, i da će se sigurno 

iznaći sredstva da se taj problem riješi, u kojem roku, ja vjerujem najkraćem, evo uvjeren sam 

da će sigurno tako biti, jer to nam je interes, u biti tehnički ništa nismo dobili kao što ste i 

rekli, ljudi koji se svaki dan tamo voze komentiraju, nama je interes da na tome inzistiramo, a 

to je vama samo vjetar u leđa, svaka čast što ste taj dio odradili, ali kažem prema 

institucijama, bit će nam samo lakše, i predlažem ovaj zaključak, da se glasa da Gradsko 

vijeće uputi dopis. 

 

Potpredsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (15 glasova ZA, 1 glas SUZDRŽAN) ovaj prijedlog. 

 

Matko Šutalo 

- ja bih molio samo, kada se bude upućivao ovaj dopis, da u dopisu napišemo da tražimo 

njihovo obrazloženje, onda će nam biti svima jasnije, a ne da svaki mjesec upućujemo 

požurnice ili nekakve dopise, bit će vam doista jasnije kada vam pošalju pisano obrazloženje, 

vezano za upravo tu, koju mi zovemo crna točka, koja po nekakvim njihovim pravilima i onim 

informacijama koja su dobili iz MUP-a na žalost nije, ali evo kažem kada budemo upućivali 

dopis, molim da tražimo pisano obrazloženje, da li će se ići u postupanje ili neće i ako neće iz 

kojih razloga.  

 

Potpredsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 

 

TOČKA 4. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O POKRETANJU POSTUPKA  ZA PROMJENU 

        STATUTA GRADA VALPOVA 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Dubravko Kučinac 

- Klub vijećnika HDZ će prihvatiti Zaključak za pokretanje postupka izmjene Statuta, s tim da 

u prilogu ovoj točki dnevnog reda je priložena i Statutarna odluka, što smatramo da 

Statutarnu odluku ne može donijeti bilo tko, nego da postoji Odbor za Statut i Poslovnik, 

također postoje i klubovi, odnosno stranke koje mogu dati svoj prijedlog, svoj nacrt, s tim da 

će se do sljedeće sjednice Gradskog vijeća sastati ponovo i međustranački sastanak održati 

kakav je već i bio, i sastat će se ponovo Odbor za Statut i Poslovnik koji će onda napraviti 

prijedlog Statutarne odluke koja će ići na odobrenje na sljedeću sjednicu Gradskog vijeća, o 

kojoj će se onda moći glasati, da li će to biti povjerenici, neće biti povjerenici to ćete isto tako  
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prepustiti međusobnim razgovorima i dogovorima i prepustit ćete Gradskom vijeću da o tome 

odluči ukoliko se tekst, odnosno institut povjerenika ubaci u Statut. 

 

Potpredsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Vitomir Matoković, Miroslav 

Šmit, Dubravko Kučinac i Jozo Piškorjanac. 

 

Dubravko Kučinac 

- predlažem da idemo za zaključkom kao što je i u materijalu, ali u slijedećem obliku:  točka 

1. i točka 3. da tekst ostane isti, a točka 2. da se malo preciznije formulira. (čita prijedlog 

teksta).   

 

Potpredsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (15 glasova ZA, 1 glas SUZDRŽAN) ovaj prijedlog. 

 

Vijećnik Marko Tomoković je napustio sjednicu, pa je nazočno 15 vijećnika. 

 

TOČKA 5. PRIJEDLOG ODLUKE O ODREĐIVANJU KOEFICIJENATA ZA  

       OBRAČUN PLAĆE SLUŽBENIKA I NAMJEŠTENIKA U UPRAVNIM  

       TIJELIMA GRADA VALPOVA 

 

Matko Šutalo - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 7. sjednici, održanoj 25. 

travnja 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga nakon rasprave i glasovanja nije 

usvojilo. 

 

Potpredsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Stanislav Milošević, Matko 

Šutalo, Jozo Piškorjanac, Dubravko Kučinac, Igor Uranjek, Vitomir Matoković, Miroslav 

Šmit i Zvonko Barišić. 

 

Potpredsjednik zaključuje raspravu, konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici glasovali (11 glasova ZA, 3 glasa PROTIV, 1 glas SUZDRŽAN) da se ova točka 

skine s dnevnog reda, te da se bolje pripremi za iduću sjednicu. 

 

TOČKA 6. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O NAČINU PRUŽANJA 

        JAVNIH USLUGA PRIKUPLJANJA MIJEŠANOG KOMUNALNOG OTPADA  

       I BIORAZGRADIVOG KOMUNALNOG OTPADA NA PODRUČJU GRADA  

       VALPOVA I PRIGRADSKIH NASELJA 

 

Željko Harkanovac - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Potpredsjednik Zdravko Ćorić otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, 

potpredsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

Potpredsjednik Gradskog vijeća Jozo Piškorjanac je napustio sjednicu, pa je nazočno 

14 vijećnika. 

 

TOČKA 7. PRIJEDLOG ODLUKE O IZRADI I. IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG  

       PLANA UREĐENJA STAMBENOG NASELJA „OKRUGLJAČA“ VALPOVO 

 

Dragica Sopek - ukratko je obrazložila predmetni materijal. 
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Potpredsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, potpredsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 8. PRIJEDLOG ODLUKE O DUGOROČNOM ZADUŽENJU GRADA  

       VALPOVA U 2018. GODINI KOD HRVATSKE BANKE ZA OBNOVU I  

       RAZVITAK 

 

Antonija Ištoković - ukratko je obrazložila predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 7. sjednici, održanoj 25. 

travnja 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojilo ga jednoglasno (4 glasa ZA),  

te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Potpredsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, potpredsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 9. PRIJEDLOG ODLUKE O UTVRĐIVANJU UVJETA I MJESTA PRODAJE  

       TRGOVINE NA MALO IZVAN PRODAVAONICA NA PODRUČJU GRADA  

       VALPOVA 

 

Đuro Glavaš - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 7. sjednici, održanoj 25. 

travnja 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojilo ga jednoglasno (4 glasa ZA),  

te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Potpredsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, potpredsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 10. PRIJEDLOG ODLUKE O ODABIRU OSOBE ZA OBAVLJANJE     

         KOMUNALNIH DJELATNOSTI NA TEMELJU PISANOG UGOVORA U  

         NASELJU ŠAG 

 

Zora Pavić - ukratko je obrazložila predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 7. sjednici, održanoj 25. 

travnja 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojilo ga jednoglasno (4 glasa ZA),  

te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Potpredsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, potpredsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 11. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Budući da se nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, potpredsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 20,05 sati. 
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………. 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:              PREDSJEDNIK 

                 GRADSKOG VIJEĆA: 

 

Tonka Bartulović-F.       Zvonko Barišić, dipl. iur.           Dejan Pisačić, prof. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


